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AN ESCAPE 
FROM THE 

FAST-PACED 
CITY 

BINGHATTI DEVELOPERS
Binghatti Developers is a real estate development company which is active throughout the UAE with an investment value 

in excess of AED 3.5 Billion across a portfolio of more than 40 projects and currently operates in several areas throughout 

Dubai including Business Bay, Dubai Silicon Oasis, Al Jadaf, Dubai Marina, Jumeirah Village Circle, Liwan, and Dubai Land 

Residence Complex, in addition to a mega commercial project in Abu Dhabi covering an area of 1 million square feet and a 

value exceeding AED 500 Million. The company possesses bold plans for expansion in the coming years, specifically focusing 

on the growth of its real-estate portfolio in Dubai.

As an award-winning developer with a proven track record, Binghatti Developers has established itself as a pioneer in both 

real estate development and architecture. Binghatti Developers’ has acclaimed a respected status within the Real Estate 

Sector and is amongst Forbes Top 100 Real Estate companies in the Middle East. With an accolade of awards under its belt, 

Gulf Real Estate – Best Real Estate Off Plan Project, MENA Green Building Awards 2018 & 2017, Cityscape Awards 2018, 

Arabian Property Awards 2018 & 2017, and Government of Dubai- Best Real Estate Tycoon Awards, these are just a few of 

the accomplishments Binghatti Developers have received over the few years.

بــن غاطي للتطوير
بــن غاطــي للتطويــر هــي شــركة تطويــر عقــاري لديهــا العديــد مــن المشــاريع العقاريــة فــي جميــع أنحــاء دولــة الإمــارات العربيــة 

المتحــدة بقيمــة اســتثمارية تفــوق ثاثــة ونصــفً مليــار درهــم اماراتــي مــن خــال محفظــة تضــم أكثــر مــن أربعيــن مشــروعا فــي جميــع 

أنحــاء دبــي تتضمــن الخليــج التجــاري ، واحــة دبــي للســيليكون , الجــداف , دبــي مارينــا, دائــرة قريــة جميــرا , ليوان ودبي لاند الســكنية 

بالأضافــة إلــى مشــروع تجــاري ضخــم فــي مدينــة أبو ظبي والذي يغطي مســاحة مليون قدم مربع بقيمة تفوق 500 مليون درهم .

تمتلــك الشــركة خططــا جريئــه للتوســع فــي الســنوات القادمــة مــع التركيــز بشــكل خاص علــى نمــو محفظتهــا العقارية في دبي.

بصفتهــــــا شــــــركة تطويــــــر نالــــــت العديــــــد مــــــن الجوائــــــز، اســــــتطاعت بــــــن غاطــــــي للتطويــــــر أن تتمركــــــز كشــــــركة رائــــــدة 

ــن ــي مــ ــز فهــ ــن الجوائــ ــد مــ ــر العديــ ــت بــن غاطــي للتطوي ــة .   نالــ ــر العقــاري والهندســه المعماري ــن قطــاع التطوي ــي كل مــــ فــــ

مــــن  الانشــــاء  قيــــد  مشــــروع  أحســــن  جائــــزة  علــى  أيضــا  وحصلــت  الأوســط  الشــرق  فــي  عقاريــة  100شــركة  أعلــى  ضمــن 

ســتي  جوائــز  إلــى  بالإضافــة   2018 و   2017 لعامــي  الخضــراء  للمبانــي  الأوســط  الشــرق  وجائــزه  العقــــاري  للتطويــــر  جلــــف 

حكومــة  قبــل  مــن  عقاريــــة  شــــركة  لأحســــن  تايكــون  وجوائــز   2018 2017و  لعامــي  العربيــة  العقــارات  وجوائــز  ســكيب 

القليلــــة.  الســــنوات  خــــال  للتطويــــر  غاطــــي  بــــن  حققتهــــا  التــــي  الانجــــازات  مــــن  قليــــل  عــــن  نبــــذه  الســــابقة  تعتبــــر  دبــي. 

A N  A W A R D  W I N N I N G  D E V E L O P E R

W I N N E R
G U L F  R E A L  E S TAT E  AWA R D S  2 0 1 9
B E S T  R E A L  E S TAT E  P R O J E C T  ( A F F O R D A B L E  H O U S I N G )
B E S T  R E A L  E S TAT E  P R O J E C T  ( O F F  P L A N )  -  R E S I D E N T I A L
B E S T  E M P L O Y E R  I N  R E A L  E S TAT E

W I N N E R
R E A L  E S TAT E  T Y C O O N  AWA R D  2 0 1 7

W I N N E R
D E S I G N  M I D D L E  E A S T  AWA R D S  2 0 1 8

W I N N E R
I N T E R N AT I O N A L  P R O P E RT Y  AWA R D S  D U B A I  2 0 1 8  &  2 0 1 9

W I N N E R
A R A B I A N  P R O P E RT Y  AWA R D S  2 0 1 7  &  2 0 1 8

W I N N E R
F O R B E S  M I D D L E  E A S T  2 0 1 7

W I N N E R
A R A B I A N  B U S I N E S S  R E A L  E S TAT E  AWA R D S  2 0 1 8 

W I N N E R
I N F R A S T R U C T U R E  &  R E A L  E S TAT E  E X C E L L E N C E    
AWA R D S  2 0 1 7

W I N N E R
M E N A  G R E E N  B U I L D I N G  AWA R D S  2 0 1 8

W I N N E R
C I T Y S C A P E  AWA R D S  E M E R G I N G  M A R K E T S  2 0 1 6  &  2 0 1 7  &  2 0 1 8
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HERE



WAKE UP 
TO VIEWS 
OF DUBAI 
CREEK

Al Jaddaf is a mixed-use community surrounded by the Dubai Creek and Royal Za’abeel Community. The name ‘Al Jaddaf’ 

literally translates to ‘The Rower’, a testament to the area’s historic use as a traditional dhow sailboat building hub. The area is 

developing into a hospitality oasis with up to 5 Hotels at present in construction and 3 hotels build namely Marriott Al Jaddaf, 

Reflection Hotel Apartments and Arabian Park Hotel. 

The community is home to progressive young professionals seeking a fast-paced lifestyle within minutes of every major 

landmark in Dubai. Residents enjoy easy access to the Dubai Metro, amenities are also in near proximity such as Latifa 

hospital, Wafi Mall, Dubai Mall, and not forgetting the Iconic symbol of Dubai, Burj Khalifa which is only 5 minutes away, 

together with DIFC.

الـــــــــجــــــــــداف
الجــــــداف هــــــو مجمــــــع متعــــــدد الاســــــتخدامات محــــــاط بخــــــور دبــــــي ومجتمــــــع زعبيــــــل. ان اســــــم  المنطقه يرتبط بشــكل وثيق  مع 

إســــــتخدامها التاريخــــــي كمركــز لبنــــــاء المراكــــــب الشــــــراعية التقليديــــة. تتمتــع منطقــة الجــداف ببنيــة تحتيــة تتطــور بشــكل مســتمر 

ــا مــا يصــل إلــى خمســة فنــادق تحــت الإنشــاء وغيرهــا ثاثــة مكتملــة وهــي  لتصبــح واحــة للضيافــه حيــث يوجــد فــي المنطقــة حالي

ماريــوت الجــداف وريفلكشــن للشــقق الفندقيــة وفنــدق اريبيــان بــارك.

 يعدالجــــداف مركــــزا مهمــــا للمهنييــــن الشــــباب الذيــــن يســــعون إلــــى نمــــط حيــــاة ســــريع و حديــــث يمكنهــــم مــــن الوصــــول فــــي 

غضــــون دقائــــق إلــــى أهــــم المعالــــم و الوجهــــات الرئيســــية فــــي دبــــي. يتمتع السكان في الجداف بسهوله الوصول إلى مترو دبي 

بالإضافــة الــى المعالــم والاماكــن الرئيســية الأخــرى مثــل مستشــفى لطيفــه ومركــز وافــي مــول ودبــي مــول  ولا يمكــن أن ننســى 

المعلــم الإيقونــي الشــهير ) بــرج خليفــة ( بالإضافــة إلــى مركــز دبــي المالــي العالمــي والــذي يقــع كليهمــا علــى بعــد 5 دقائــق فقــط 

مــن الجــداف.

AL JADDAF

3 MINUTES 
DOWNTOWN 

DUBAI

5 MINUTES 
THE WORLD,S 

TALLEST TOWER

VIEWS TO 
DUBAI CREEK
WATERFRONT

 EASY ACCESS TO 
AL JADDAF

METRO STATION

RAS AL KHOR 
WILDLIFE 

SANCTUARY

EASY ACCESS 
TO

HIGHWAYS



3 MINUTES 
DOWNTOWN DUBAI



5 MINUTES
DUBAI CREEK TOWER

DUBAI CREEK 
WATER CANAL

BINGHATTI AVENUE
Binghatti Avenue’s quintessential architecture draws its inspiration from the 

beautiful use of entasis that sweeps to mark the building contours.  With a 

collection of beautifully appointed apartments in a superb location, every home 

is artfully planned with large windows and wide-open areas. A unique blend of 

one, two, three bedrooms, and Town Houses Binghatti Avenue depicts a truly 

multi conventional state of the art living. 

The building’s balconies are gently ‘twisted’ to turn away from the sun while 

also providing an incredible view of the Dubai Creek and Downtown Dubai 

Skyline. To magnify this design element, the building’s undulating floors were 

positioned to give the building its iconic wavy appearance. The result of this 

design process is a uniquely modern reinterpretation of traditional ideas that 

are still relevant to the regional culture and climate. With a fresh take on 

historical ideas, Binghatti Avenue is a rare example of vernacular architecture 

that has often been overlooked in the pursuit of modernism in Dubai.

بــن غاطي افينيو
يســتمد مشــروع بــن غاطــي أفينيــو تصميمــه المعمــاري الحديــث مــن إلهــام الإســتخدام 

الجميــل للمنحنيــات فــي المبانــي  . يتضمــن المشــروع مجموعــة مــن الشــقق المجهــزة 

بشــكل جميــل فــي موقــع رائــع حيــث تــم التخطيــط لــكل منــزل بمهــارة مــع نوافــذ كبيــرة 

الوحــدات  مــن  مجموعــة  مــن  المشــروع  يتألــف  مصراعيهــا.  علــى  مفتوحــة  ومناطــق 

مــن نــوع غرفــة نــوم واحــدة و غرفتيــن و ثــاث غــرف نــوم وتــاون هــاوس ليصــور النظــرة 

المســتقبلية للفــن المعيشــي الراقــي   

تــم تصميــم شــرفات المبنــى بشــكل ملتــوي لتفــادي أشــعة الشــمس مــع  توفــر اطالــه 

لبــن غاطــي جيــت واي   التصميــم  مذهلــه علــى خــور دبــي وأفــق دبــي. تمثــل فكــرة 

تفســيرا حديثــا للتصاميــم التقليديــة التــي كانــت ولا تــزال رمــزا لثقافــة الإمــارات ومناخهــا 

وتعتبــرا مثــالا نــادرا علــى نمــط العمــارة  التــي غالبــا مــا تــم تجاهلــه فــي وســط الاتجــاه 

ــة والتطــور فــي دبــي. للحداث

MARRIOTT HOTEL



LOCATIONS

DUBAI CREEK TOWER

5 MINUTES
بـــــــــــــــــــرج خــــــــــــــــــور دبـــــــــــــــي 

3 MINUTES

DOWNTOWN DUBAI
داون تـــــــــــــــــاون دبـــــــــــــــــــــــي

1 MINUTES

ROYAL ZA
,
ABEEL PALACE

قـــــــــــــــصـــــــــــــــــــــر زعـــــــــــــــــــبيـــــــــــــــــل

5 MINUTES

DUBAI INT
,
L AIRPORT

مــــــطــــــار دبـــــي الـــــدولـــــــــي 

10 MINUTES

PALM JUMEIRAH
نـــــخـــــلـــــــة جـــــمــــيرا 

الـــــــمـــــــواقـــــــع
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MARRIOTT HOTEL

BINGHATTI AVENUE
Breath taking Views
Real estate is all about location. The location of Binghatti Avenue is difficult to complete with. The building’s residents will 

enjoy panoramic views of the Dubai Creek and the iconic Dubai skyline. 

Modern & Sophisticated
The level of detail and planning when designing the building is highlighted in the grand entrance lobby of Binghatti Avenue. 

The magnificent space is a marvelous continuation of the building’s exterior design. Decorative art panels and Italian marble 

provide a glimpse of the high-quality materials and finishing present throughout the building. The lobby’s spectacular design 

ensures a truly unique sense of arrival for residents and guests.

Planned for Practicality
A variety of apartment types ensure comfortable living spaces for every resident. Each apartment’s distinctive design is 

implemented without compromising practicality. The interior of every apartment was meticulously planned to maximize 

efficiency and convenience without compromising elegance.

بــن غاطي افينيو
المناظر الخلابة 

الموقــع هــو اهــم مــا يتميــز بــه أي مشــروع عقــاري والموقــع الفريــد  هــو مــا يتمتــع بــه مشــروع  بــن غاطــي افينيــو  حيــث  سيســتمتع 

ــي. ــق دب ــم أف ــي ومعال ــور دب ــي خ ــة عل ــالات بانورامي ــى بإط ــكان المبن س

الحداثة والتطور 

يتــم تســليط الضــوء علــى مســتوى التفاصيــل والتخطيــط عنــد تصميــم المبنــى و يمكــن ماحظــة ذلــك بوضــوح  فــي بهــو المدخــل 

الكبيــر للمبنــى. لوحــات الفــن الزخرفيــة والرخــام الإيطالــي تمثــل لمحــه عــن المــواد عاليــه الجــودة والتشــطيب الممتــاز الــذي يمكــن 

ماحظتــه  فــي جميــع انحــاء المبنــى. يضمــن التصميــم المذهــل للبهــو شــعورا فريــدا لــكا المقيميــن والضيــوف.

مخطط يضمن الإستخدام الأمثل للمساحة  

توفــر الأنــواع المختلفــة  مــن الشــقق  مســاحات معيشــة مريحــه لــكل مقيــم حيــث  تــم تنفيــذ التصميــم المميــز لــكل شــقه مــع الأخــذ 

بنظــر الإعتبــار الإســتخدام الأمثــل للمســاحة  مــع الإحتفــاظ بأناقــة وروعــة التصميــم.
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MARRIOTT 
HOTEL

DUBAI CREEK 
WATER CANAL





GRAND
LOBBY





ELEGANT 
AND STYLISH
BROADEN YOUR 
IMAGINATION 





LIFESTYLE AMENITIES 
تمتــع بوســائل الراحة والرفاهية

CHILDREN’S PLAY AREA CHILDREN’S PADDLE POOL SWIMMING POOL

24/7 CCTV AND BUILDING SECURITY

GRAND ENTRANCE LOBBY

LANDSCAPED GARDENGYM

COVERED PARKING

مساحة لعب للأطفال حوض سباحة للأطفال حوض سباحة

كاميرات مراقبة وأمن المباني على مدار الساعة

ردهة الاستقبال الكبرى

نادي صحيحديقة طبيعية

مواقف سيارات مغطاة
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114.18 m²
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187.89 m²

UNIT AREA

BALCONY AREA

TOTAL AREA

1229.02 ft²

793.41 ft²

2022.43 ft²

BED RM. (3.29x4.50)

KIT. (3.00x3.30) BATH 
(1.75x2.40) LAUNDRY & 

STORE
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LIVING & DINING
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BATH 
(1.92x2.40)

BED RM
(3.30x4.00)
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BATH 
(2.98x1.60)

GARDEN TOWN HOUSE 
MAIN ROAD ( 3 BEDROOM )

LEVEL 1

GROUND LEVEL

GARDEN TOWN HOUSE 
MAIN ROAD
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DOWNTOWN DUBAI

LEVEL 1
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TYPICAL FLOOR

DUBAI CREEKDUBAI CREEK

DOWNTOWN DUBAIDOWNTOWN DUBAI

GRAND 
3 BEDROOM

85.98 m²

 45.36 m²

131.34 m²

UNIT AREA

BALCONY AREA

TOTAL AREA

925.48 ft²

488.25 ft²

1413.73 ft²

LIVING & DINING
(3.35x4.45)

BED RM
(3.08x4.20)

BED RM
(3.15x3.15)

BED RM
(3.05x4.35)

BATH
(2.40x1.60)

BATH
(2.40x1.60)

KIT
(3.80x3.10)

BATH
(2.69x1.60)

CLASSIC 
ONE BEDROOM

48.77 m²

 17.17 m²

65.94 m²

UNIT AREA

BALCONY AREA

TOTAL AREA

524.96 ft²

184.82 ft²

709.77 ft²

BED RM
(3.05x4.55)

KIT
(3.25x3.10)

LIVING & DINING
(3.25x4.45)

BATH
(2.68x1.60)

BATH
(2.00x1.31)
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PREMIUM 
2 BEDROOM

65.56 m²

 16.11 m²

81.67 m²

UNIT AREA

BALCONY AREA

TOTAL AREA

705.68 ft²

173.41 ft²

879.09 ft²

LIVING & DINING
(3.23x4.00)

BED RM
(3.08x4.20)

BED RM
(3.03x4.00)

BATH
(2.45x1.60)

KIT
(3.70x3.35)

BATH
(1.65x2.50)

SUPER
2 BEDROOM

73.70 m²

 47.53 m²

121.23 m²

UNIT AREA

BALCONY AREA

TOTAL AREA

793.30 ft²

511.61 ft²

1304.91 ft²

BED RM
(3.67x3.95)

BED RM
(3.70x3.95)

KIT
(1.92x4.00)

LIVING & DINING
(3.96x3.80)

BATH
(1.60x2.40)



1. Any dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and are 
always subject to approval and revision by respective government authorities. Plans and 
drawings are not to scale.  Actual usable floor space is not final and may vary from those 
shown.  All dimensions and other information are approximate and indicative only.  

DISCLAIMER

2. Marketing or promotional materials or artist’s renderings of the building and/or the unit, 
and the furniture, furnishings, materials and finishings are artistic impressions, indicative in 
nature and are for general information and illustration purposes only and do not represent 
actuals. Representations of interiors, common areas, surrounding views, facilities, amenities, 
and location, and computer-generated images, walkthroughs and rendered images are an 
artist’s impression and meant to give an indication of the final design and amenities, which 
may not be relied upon as binding by any Purchaser or prospective Purchaser. 

3. The Seller and Developer reserve the right to make any changes to any plans, drawings, 
furniture, furnishings, materials, finishings, and any other representations or information 
included in any promotional materials in their absolute discretion whether relating to the 
unit, building or otherwise, without notice, and without any liability whatsoever whether to 
the Seller, the Developer, their affiliates or their respective officers. 

4. The information contained herein or in any other marketing or promotional materials 
does not constitute a legal offer and/or contract between the Seller or Developer and a 
Purchaser or prospective Purchaser and any prospective sale will only be governed by the 
terms and conditions of the purchase and sale agreement to be entered into between the 
parties and any accompanying schedules including the Disclosure Statement, as applicable. 

5. The names, marks and copyrights in the artistic style and the way in which they are 
represented either belong to or are owned by or has been permitted to be used by the 
Seller or Developer and reproduction is strictly prohibited without prior written permission. 

1.  يتــم قيــاس أي أبعــاد وفقًــا للعنــاصر الهيكليــة ولا تشــمل تشــطيبات الجــدران وتخضــع دائمـًـا للموافقــة والمراجعــة 
مــن قِبــل الســلطات الحكوميــة المعنيــة. والمخططــات والرســومات غــر مقيَّــدة بمقيــاس رســم. وتعتــر المســاحة 
حــة. وتعتــر جميــع الأبعــاد  الأرضيــة الفعليــة القابلــة للاســتخدام غــر نهائيــة وقــد تختلــف عــن تلــك المســاحات الموضَّ

والمعلومــات الأخــرى تقريبيــة ولغــرض الاسترشــاد بهــا فقــط. 

بيان إخلاء المسؤولية

 2. تعــد المــواد التســويقية أو الترويجيــة أو الرســومات الفنيــة للمبنــى و/أو الوحــدة، والأثــاث والمفروشــات والمــواد 
والتشــطيبات كلهــا تمثيــلات فنيّــة للاسترشــاد بهــا ولأغــراض المعلومــات العامــة والتوضيــح فقــط ولا تمثــل حقائــق 
فعليــة. وتعــد تمثيــلات التصميــات الداخليــة والمناطــق المشــتركة والمناظــر المحيطــة والمرافــق ووســائل الراحــة 
والموقــع والصــور المنشــأة باســتخدام الكمبيوتــر والعــروض التفصيليــة والصــور المرســومة كلهــا أعــال فنيــة 
والهــدف مــن إعدادهــا هــو إعطــاء فكــرة عــن التصميــم النهــائي ووســائل الراحــة، ولا يجــوز لأي مشــتري أو مشــتري 

محتمــل الاعتــاد عليهــا باعتبارهــا ملزمــة.

3. يحتفــظ البائــع والمطــوّر بالحــق في إجــراء أي تغيــرات عــى أي مخططــات ورســومات وأثــاث ومفروشــات ومــواد 
وتشــطيبات وأي تمثيــلات أخــرى أو معلومــات تتضمنهــا أي مــواد ترويجيــة، وفقًــا لتقديرهــا المطلــق، ســواء فيــا 
يتعلــق بالوحــدة أو المبنــى أو خــلاف ذلــك، دون إشــعار، ودون أي مســؤولية أيـًـا كانــت عــى البائــع أو المطــور أو 

تابعيهــم أو موظفيهــم. 

4. لا تشــكّل المعلومــات الــواردة في إخــلاء المســؤولية الماثــل أو في أي مــواد تســويقية أو ترويجيــة عرضًــا قانونيًــا 
و/أو عقــدًا بــن البائــع أو المطــور ويخضــع أي مشــتري أو مشــتري محتمــل وأي عمليــة بيــع محتملــة لــروط وأحــكام 
ــان الإفصــاح، حســبا  ــك بي ــه، بمــا في ذل ــم إبرامــه بــن الأطــراف وأي ملاحــق ترُفــق ب ــذي يت ــع والــراء ال عقــد البي

يكــون مطبقًــا.

5. يحُظــر تمامًــا، دون الحصــول عــى إذن كتــابي مســبق، اســتخدام واستنســاخ الأســاء والعلامــات والعنــاصر 
الخاضعــة لحقــوق التأليــف والنــر في النمــط الفنــي والطريقــة الممثلــة بهــا، والتــي تخــص أو تكــون مملوكــة للبائــع 

أو المطــور أو تــم الســاح باســتخدامها مــن قِبــل البائــع أو المطــور.



1. All materials, dimensions, and drawings are approximate. 2. Information is subject to change without notice. 3. Actual areas may vary from the stated area. 
4. Drawings and renderings may not be to scale. 5. The developer reserves the right to make revisions and alterations without any liability whatsoever.
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